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امام جمعه اهر:سخنان رئيس جمهور سخن ملت ايران بود

امام جمعه اهر سخنان رئيس جمهوري در سازمان ملل را دفاع مقتدرانه از اهداف و آرمانهاي انقلاب برشمرد و حرف

رئيس جمهور را حرف دل ملت ايران ذكر كرد...

امام جمعه اهر سخنان رئيس جمهوري در سازمان ملل را دفاع مقتدرانه از اهداف و آرمانهاي انقلاب برشمرد و حرف رئيس
جمهور را حرف دل ملت ايران ذكر كرد.

به گزارش خبرگزاري فارس از اهر، حجتالاسلام جواد حاجيزاده امروز در خطبههاي نماز جمعه اين هفته اين شهر اظهار
داشت: حساسيت استكبار جهاني از حضور رئيس جمهور ايران و هيئت همراه را در سازمان ملل و نيويورك نشان از اهميت

ويژه ايران اسلامي در دنيا دانست.
وي تصريح كرد: تا زماني كه در دنيا انحصاراً چند كشور حق وتو دارند و هر چه دلشان ميخواهد انجام مي دهند و در نظرات،
آرا و سخنان خود نه تنها رعايت بيطرفي را نميكنند بلكه خود ناقض حقوق بشر هستند، شعارهاي توخالي و دفاع از حقوق

بشر آنها در بين ملل آزاده دنيا ارزشي ندارد و سخنان آنها از دموكراسي و حقوق شهروندي بياعتبار است.
امام جمعه اهر افزود: عصبانيت نخست وزير اسرائيل غاصب از حضور رئيس جمهور و سخنراني با صلابت احمدينژاد نشان از

تاثيرگذاري آن در اين نشست است.
حاجيزاده بيان داشت: استكبار جهاني و مزدوران آنها با برنامهريزي خود و حوادث تروريستي خود سعي در ايجاد تفرقه بين

مسلمانان را دارند.
وي گفت: حوادث تروريستي اخير در كردستان و سنندج همچنان كه مقام عظماي ولايت نيز در سخنان اخير خود به اين
مسئله تاكيد داشتند هدف آنها ايجاد اختلاف بين شيعه و سني و برهم زدن وحدت ملي است كه وهابيها به آن دامن

ميزنند.
امام جمعه اهر با تاكيد بر حفظ وحدت و همدلي تصريح كرد: بايد با پرهيز از هرگونه سخنان تفرقه آميز در تحكيم وحدت و حفظ

مباني اسلامي و انقلاب تلاش مضاعف داشته باشيم و فرصت هرگونه بهانه از دشمن را بگيريم.
حاجيزاده در ادامه سخنان خود با محكوم كردن تعرضات و اهانت صهيونيستها به مسجد الاقصي را نشان از خشم و كينه
رژيم غاصب اسرائيل نسبت به فلسطينيان عنوان كرد و افزود: ملل اسلامي و دولتهاي عربي و اسلامي بايد در برابر اين
اهانتها و تعرض واكنش جدي از خود نشان دهند و امروز سكوت در برابر اين جنايتكاران خيانتي بزرگ بر عالم اسلام و

مسلمانان است.
وي همچنين با اشاره به گزارش كارشناسان مذاكرات ايران و 1+5 و روند مثبت اين مذاكرات ابراز داشت: طرفهاي مذاكره
كننده بايد حق مسلم ايران در برخورداري از انرژي صلح آميز هستهاي را بيش از پيش به رسيميت بشناسند، چرا كه ايران

اسلامي بر اساس قوانين و مقررات آژانس عمل كرده و هيچ موردي از تخلف در آن وجود ندارد.
خطيب جمعه اهر آغاز كار تاسيسات هستهاي جديد ايران را نشان از توانمندي دانشمندان ايران در موضوع انرژي هستهاي

عنوان كرد.
حاجيزاده در بخش ديگري از سخنان خود با اشاره به فرا رسيدن هفته نيروي انتظامي از خدمات صادقانه اين نيرو در تامين
امنيت جامعه قدرداني كرد و بيان داشت: نيروي انتظامي با حضور در تمام صحنهها با صلابت و اقتدار در تمام ماموريتهاي
محموله سربلند بيرون آمده و در شهرستان اهر نيز اين نيرو با تدبير مناسب در تمام صحنههاي حوزه ماموريت خود حضوري

موثر و چشمگير داشته است.
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